
Beantwoording vragen GBW-fractie over agendapunt 9 Uitbesteding WOZ taken 
Raads(commissie)vergadering van: 20 juni 2023

Om een vlotte verwerking van alle vragen van alle fracties mogelijk te maken, hebben wij bij het invullen van dit format de volgende verzoeken:

 Wilt u a.u.b. gebruik maken van dít format en dit format NIET aanpassen door bijv. kolommen toe te voegen
 Levert u de vragen a.u.b. zo beknopt mogelijk aan | in lettertype Verdana 9 | a.u.b. één vraag per rij
 Gebruikt u a.u.b. voor ieder onderwerp  een afzonderlijk formulier, zodat wij de vragen & antwoorden later bij het desbetreffende agendapunt kunnen opslaan

Vraag Antwoord

Kan het college motiveren waarom de werkzaamheden m.b.t. de BAG niet worden 
overgedragen aan GBLT? Nu moet het proces opnieuw worden ingericht.

GBLT voert voor geen van de gemeentelijke deelnemers de BAG-taken uit. Hierdoor 
kunnen deze taken niet aan GBLT worden overgedragen en moet het proces 
inderdaad opnieuw worden ingericht. Daarbij is overigens afgesproken dat deze 
werkzaamheden vooralsnog door Veenendaal uitgevoerd blijven worden. 

GBLT heeft een inschatting gemaakt  van het aantal WOZ objecten en aantal 
huishoudens (gegevens vanuit de Waterschappen en afvalstoffenheffing). Heeft de 
GBLT na deze inschatting wel een vergelijking gemaakt met het huidige WOZ 
bestand waar de gemeente Veenendaal nu mee werkt? Zo ja, waren er verschillen, 
zo nee, is het mogelijk om deze vergelijking alsnog te maken? 

In Nederland is er een Landelijke Voorziening WOZ (LV-WOZ). Ieder gemeente is 
verplicht om elk WOZ-object wat beschikt wordt, op te nemen in de LV-WOZ. Dit is een
geautomatiseerd proces waarbij deze verplichte aansluiting ook weer door de 
Waarderingskamer wordt gecontroleerd. Afnemers, zoals belastingsamenwerkingen, 
krijgen hun gegevens/objecten vervolgens weer vanuit de LV-WOZ en ook dit is een 
geautomatiseerde aansluiting. Een aparte vergelijking van het aantal objecten tussen 
Woudenberg en GBLT hoeft hierdoor niet gemaakt te worden. 

Voor wie zijn de extra kosten wanneer blijkt dat “ schoon door de poort” niet 
haalbaar is? 

De gemeente Veenendaal heeft toegezegd dat zij deze kosten voor hun rekening 
neemt. 

Wordt het loket voor de burgers volledig verplaatst naar GBLT en zijn er dan geen 
mogelijkheden meer voor contact met/via de gemeente? 

Ja, het loket zoals dat nu in Veenendaal is ingericht voor vragen, mutaties, bezwaren, 
etc. wordt volledig verplaatst naar GBLT. GBLT is per 1 januari 2025 het 
aanspreekpunt. Inwoners kunnen uiteraard ons als gemeente benaderen maar wij 
kunnen, net als nu ook al het geval is, geen vragen beantwoorden. Inwoners worden 
doorverwezen naar het loket van GBLT.

Neem het college het advies over om de tarieven voor afvalstoffenheffing en 
rioolrecht opnieuw te berekenen? 

Dit advies ziet meer op de gemeente Veenendaal dan op Woudenberg. Zo wordt 
jaarlijks 1/6de deel van alle kosten die Woudenberg aan Veenendaal in het kader van 
belastingen betaalt, verwerkt in de tarieven voor afvalstoffenheffing en 1/6de deel in 
de tarieven voor rioolheffing. Aanpassingen in de kosten die Woudenberg in dit kader 
maakt (in dit geval lagere kosten door overdracht naar GBLT) werkt hierdoor ook door 
in de tarieven voor afval en riool. 



Vraag Antwoord

De gemeente Veenendaal rekent wel kosten toe aan beide heffingen, maar dit is een 
oude berekenmethodiek waardoor geadviseerd is om deze berekening opnieuw te 
maken.  


